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De voorzitter opent de vergadering om 18.05 uur. 

Agenda: 
 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 17 juni 
2013 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

2. Interne staatshervorming – bestuursakkoorden 
Toelichting – vragen 

Voorzitter A. Gryffroy benadrukt dat het de bedoeling is om het 
inhoudelijk over de staatshervorming te hebben met de mogelijkheid 
tot vraagstelling om verduidelijking. Het is niet de bedoeling om het 
debat te voeren. 

Gedeputeerde A. Vercamer stelt dat de interne staatshervorming voor 
de provincies de kans biedt om hun profiel te versterken. Er is vooral 
ingegrepen in de niet-grondgebonden aangelegenheden. 

Hierna volgt een toelichting over de bestuursakkoorden door 
provinciegriffier A. De Smet aan de hand van een 
powerpointpresentatie (zie bijlage). De grondgebonden bevoegdheden 
staan buiten het bestuursakkoord, al zijn er wel aparte akkoorden. 

De gedeputeerden geven een overzicht van de gevolgen van de 
interne staatshervorming voor hun eigen bevoegdheden, met de 
nadruk op de grondgebonden bevoegdheden. 

Gedeputeerde J. Dauwe geeft een overzicht van de sectoren milieu, 
natuur en milieuvergunningen. Voor de milieuconvenant voorzag 
minister Schauvliege toch 200.000 EUR subsidie per jaar per provincie 
voor de periode 2014-19. 

Gedeputeerde A. Vercamer bespreekt de bevoegdheden inzake 
landbouw en platteland. De provinciale Landbouwkamer zal in de 
toekomst geen operationele bevoegdheden meer uitoefenen, dit zal 
verlopen via de provincie zelf. 

Gedeputeerde H. Bruggeman behandelt de omgevingsvergunning en 
de resterende bevoegdheden inzake sport. 

Gedeputeerde G. Versnick haalt aan dat er een voorontwerp 
hangende is inzake ruimtelijke ordening. Wat de economie betreft, ligt 
de klemtoon onder meer op het acquisitiebeleid. 

Gedeputeerde P. Hertog wijst erop dat er voor onderwijs niets 
verandert ten gevolge van de interne staatshervorming. Hij bespreekt 
verder de mobiliteit, de bovenlokale recreatiedomeinen en het 
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waterbeleid, met de mogelijke overname van de waterlopen derde 
categorie van de gemeenten. 

Gedeputeerde E. Couckuyt wijst erop dat toerisme toch behandeld is 
als een grondgebonden bevoegdheid. Er is een overeenkomst 
gemaakt met Vlaanderen, o.m. inzake de binnenlandmarketing, 
inclusief de naam 'Vlaanderen Vakantieland'. 

Raadslid R. Franck vraagt aan gedeputeerde Dauwe voor welk deel 
van de milieuconvenant de Vlaamse subsidie van 200.000 EUR 
bestemd is. 

Gedeputeerde Dauwe antwoordt dat dit nog niet bepaald is. 

Raadslid R. Franck vraagt aan gedeputeerde Hertog of de overname 
van de waterlopen derde categorie verrekend is in de financiële 
verevening. 

Gedeputeerde Hertog zegt dat dit niet het geval is. Dit zou moeilijk te 
berekenen geweest zijn en bovendien lastig af te spreken met 65 
gemeenten. 

Gedeputeerde Vercamer vult aan dat Vlaanderen enkel voor het 
legistieke kader heeft gezorgd, maar dat de afspraken met de 
gemeenten moeten gemaakt worden. 

Hij wijst er ook op dat de Vlaamse regering, volgens de informele 
gegevens waarover we momenteel beschikken, beslist heeft om 
bijkomend 26 miljoen EUR van het Provinciefonds af te houden. Dit 
zou voor Oost-Vlaanderen nog eens 6.060.000 EUR minder zijn na de 
eerdere niet-indexering van 780.000 EUR en de verevening. Hij 
betreurt de onordentelijke afbouw van het Provinciefonds op het 
moment dat het meerjarenplan en het budget van het provinciebestuur 
klaar zijn om in druk te gaan. Hij zal voorstellen om de noodzakelijke 
aanpassingen later via budgetwijziging door te voeren, nadat de 
Vlaamse overheid een officiële beslissing heeft genomen en de 
Vlaamse begroting van 2014 is vastgesteld. 

Raadslid R. Franck spreekt van een sluipende besluitvorming en 
vraagt welk bedrag voor Oost-Vlaanderen nu precies in mindering gaat 
van het Provinciefonds ten gevolge van de verevening. 

Er wordt bevestigd dat het 9.267.523 EUR betreft. De 
vereveningstabel van de VVP wordt nog eens als bijlage aan het 
verslag toegevoegd. 

Raadslid J. Fiers informeert of het reeds duidelijk is welke 8,1 
personeelsleden afvloeien ten gevolge van de interne 
staatshervorming. 

Het gaat onder andere om 2 personeelsleden van Sport. Ook bij 
Welzijn en Zorg zijn er enkele personeelsleden betrokken, die echter 
bij een andere werkgever hun activiteiten kunnen verder zetten. 
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Raadslid H. De Vis merkt op dat veel gemeenten financiële problemen 
hebben met hun zwembadinfrastructuur. Hij vraagt of er ruimte is voor 
een provinciaal initiatief op dat vlak. 

Gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat het een bevoegdheid van de 
gemeenten betreft. Zij kunnen desnoods intergemeentelijk 
samenwerken. De provincie is bevoegd voor de bovenlokale 
sportinfrastructuur, bijvoorbeeld een Olympisch zwembad, 
gehomologeerd voor sportwedstrijden. 

3. Varia 

Geen variapunten. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19 uur.
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